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Helmond, 19 januari 2022 
 
Geacht college van burgemeester en wethouders, 
Sinds kort is de fietsenstalling bij het centraal-station niet meer voor iedereen toegankelijk. 
Alleen reizigers met een ov-kaart kunnen nog gebruik maken van deze fietsenstalling. 
Reizigers met een ander vervoersbewijs, zoals een E-ticket, kunnen niet meer in deze fietsenstalling terecht. 
Ook niet-treinreizigers zoals bezoekers in de omgeving van het station kunnen geen gebruik meer maken 
van deze fietsenstalling. Verder is er geen parkeermogelijkheid voor fietsen in de directe omgeving waardoor 
veel overlast ontstaat.  
In de fietsvriendelijke stad die Helmond wil zijn is dit een  gemis en een achteruitgang ten opzichte van de 
situatie zoals die tot voor kort aanwezig was. 
Verder hebben we begrepen dat “Het Beginsstation” graag gebruik zou maken van de het leegstaande 
glazen bijgebouw om daar een “Fietsenstation” in te richten. Deze sociale organisatie wil daar een 
fietsreparatie werkplaats inrichten waar mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt zinvol bezig kunnen 
zijn. Ook kunnen ze zo reizigers die vastlopen door een kapotte fiets of niet mee kunnen in het 
geautomatiseerde systeem toch verder helpen.  Zij kunnen dan tevens toezicht houden op de fietsenstalling 
en de mogelijkheid bieden om ook mensen zonder ov-kaart toe te laten in de fietsenstalling. Tevens zal de 
menselijke aanwezigheid voor een groter gevoel van veiligheid zorgen. 
Kortom een “Fietsenstation” kan voor een win-win situatie zorgen. 
 
Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college 

- Is het college op de hoogte van de beperkte toegankelijkheid van de fietsenstalling bij het station? 

- Is het college het met ons eens dat deze beperkte toegankelijkheid ongewenst is? 

-  Is het college bereid om na te gaan hoe we weer tot een volledige openstelling van deze 

fietsenstalling kunnen komen? 

- Is het college het met ons eens dat de vestiging van het “Fietsenstation” een win-win situatie op kan 

leveren?  

- Is het college bereid om te onderzoeken of een “Fietsenstation” ingericht kan worden in de 

vrijgekomen ruimte van deze fietsenstalling? 

- Op welke termijn kan het college hier uitsluitsel over geven? 

 
Namens de GroenLinks fractie, 
Bert van Sas 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Is het college op de hoogte van de beperkte toegankelijkheid van de fietsenstalling bij het station 

Iedereen met een OV-toegangsbewijs kan gebruik maken van de fietsenstalling, uitgezonderd diegenen die 
een QR/barcode gebruiken. De QR/barcode wordt toegepast op zelf geprinte tickets. Het college was 
hiervan vooraf niet op de hoogte.  

 
2. Is het college het met ons eens dat deze beperkte toegankelijkheid ongewenst is?  

Ja, wij vinden dat de fietsenstalling voor alle OV-reizigers toegankelijk zou moeten zijn. Dat hebben we NS 
ook laten weten. De NS geeft aan dat voor dit station slechts een heel kleine groep gebruik maakt van een 
QR/barcode. 
 

3. Is het college bereid om na te gaan hoe we weer tot een volledige openstelling van deze 

fietsenstalling kunnen komen?  

Wij hebben navraag gedaan bij NS. NS en de andere OV-bedrijven werken aan een nieuwe vorm van 
betalen met OV-chipkaart, mobiele telefoon, bankkaart en QR/barcode. Iedereen die in bezit is van één van 
deze toegangsmiddelen heeft dan ook toegang tot de fietsenstalling. Op NS station Helmond zal dit naar 
verwachting van NS eind 2022 begin 2023 gerealiseerd worden. We volgen de voortgang van deze 
ontwikkeling nauwgezet.  
 

4. Is het college het met ons eens dat de vestiging van het “Fietsenstation” een win-win situatie op kan 

leveren?  

Wij zijn het daar mee eens. 
 

5. Is het college bereid om te onderzoeken of een “Fietsenstation” ingericht kan worden in de 

vrijgekomen ruimte van deze fietsenstalling?  

De NS is eigenaar van het glazen gebouw, in de volksmond de 'vissenkom' genoemd. Het Beginstation is 
een sociaal initiatief dat losstaat van de gemeente Helmond. Uiteraard stimuleren wij actief het contact 
tussen NS en het Beginstation om tot de genoemde win-win situatie te komen. Het betreft echter wel 
onderhandelingen tussen twee eigenstandige organisaties.  
 

6. Op welke termijn kan het college hier uitsluitsel over geven?  

Zoals bij de vorige vraag aangegeven gaat het om twee eigenstandige organisaties; het college kan hier dus 
geen uitsluitsel over geven. De gemeente Helmond blijft actief beide partijen benaderen om onderlinge 
samenwerking te stimuleren.    
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 
 
 
 
 
 


